
 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXIV/04  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu  7 stycznia  2004 roku  

 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -  21 

Obecnych                 -  20 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza,  Skarbnik  Miasta,  Sekretarz  Miasta, radni powiatowi, 
mieszkańcy, Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta.  
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W dniu 31 grudnia 2003 r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie sesji.  
- Odczytuje treść wniosku – wniosek w załączeniu 
- Na podstawie tego wniosku otwieram XXIV Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi zwołaną na 

podstawie art. 20 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym. Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą 
obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał. Obecnych jest 20 
radnych. Nieobecny jest Pan Marek Rajca. 

 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponowany porządek obrad Sesji radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
- Czy radni mają uwagi do proponowanego porządku obrad?  
- JeŜeli nie, proszę o przegłosowanie, kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku 

obrad? 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych/ 
 
20   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe  porz ądek  obrad  dzisiejszej  sesji  został  przez  Rad ę  przyj ęty. 
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Rada przyj ęła nast ępujący  porz ądek obrad:  
 
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1. Zmiany uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XV/1 02/99 z dnia 18.11.1999r. w sprawie 
dofinansowania ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej modernizacji systemów spalania paliw stałych  na potrzeby grzewcze i bytowe 
w lokalach i budynkach mieszkalnych w Czeladzi. 

4.  Sprawy bie Ŝące. 
5. Zamkni ęcie obrad sesji. 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad sesji  
 
 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 

- Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad, czyli podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XV/102/99 z dnia 18.11.1999 r. w sprawie dofinansowania ze 
środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej modernizacji 
systemów spalania paliw stałych na potrzeby grzewcze i bytowe w lokalach i budynkach 
mieszkalnych w Czeladzi.. Proszę o dokonanie wprowadzenia. 

 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Proszę Państwa, tak jak mówiłem na ostatniej sesji, wcześniej na Komisji, z faktu nie przyjęcia 

przez Was zmian ograniczenia przez nas osób, które posiadają uprawnienia do korzystania z 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska musimy wnieść poprawkę dotyczącą terminów 
wypłat. Nic poza tym się nie zmienia poza jakimiś porządkowymi sprawami. Aktualnie mamy 
zarezerwowane 80.000 zł w Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska. Wpłynęły juŜ 83 
wnioski, czyli krótko mówiąc na realizację 3 wniosków brakuje pieniędzy. Jest to dopiero 
początek roku i trudno powiedzieć ile wniosków jeszcze będzie przybywać. Musimy 
wprowadzić zmianę po to, aby ktoś nie występował do nas z roszczeniami. Chciałbym jeszcze 
zgłosić autopoprawkę - w § 3, a nie 4 uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem ogłoszenia.  

 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- Czy Państwo radni mają jakieś pytania? 
 
GraŜyna Str ączek  - radna  
 
- PoniewaŜ uchwała weszła w Ŝycie w dniu 18 listopada 1999 r., jeden z mieszkańców prosił 

abym zapytała, czy jeśli zamontował piec grzewczy gazowy w dniu 25 listopada 1999 r. czy 
moŜe starać się o takie dofinansowanie? 

 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Po przyjęciu tej uchwały nie, poniewaŜ jest tutaj punkt 11 otrzymuje brzmienie: ”powyŜsze 

zasady dotyczą zadań zrealizowanych  w roku złoŜenia wniosku lub w roku poprzednim”. 
 
Andrzej Krugły - radny  
 
- Kto jest członkiem Komisji opiniującej wnioski?  
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Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Nie pamiętam. 
 
Andrzej Krugły - radny  
 
- Ile osób jest w Komisji? 
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- 3 osoby. Są to pracownicy Wydziału Rozwoju Miasta.  
 
Władysław Oczkowicz   - Przewodnicz ący Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z     
                                                                Unią Europejsk ą 
 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- W takim razie przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanej uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 20 radnych/ 

18  radnych głosowało za 
  0 głosów przeciw  
  2 radnych wstrzymało się od głosu   
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam,  Ŝe  uchwała    została  przez  Rad ę  podj ęta. 
 
 
 

Dot.  pkt  4  -  porz ądku  obrad  sesji  
 

 
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad -Sprawy bieŜące Rady Miejskiej. 

- Czy ktoś z Państwa radnych w sprawach bieŜących chciałby zabrać głos? 
- Nie ma, w takim razie chciałbym spytać Przewodniczących Komisji, kiedy przekaŜą plany pracy 

na rok 2004, który zaczął się 7 dni temu. Słucham Przewodniczących Komisji. 
 
GraŜyna Str ączek          -     Przewodnicz ąca Komisji O światy, Kultury, Sportu i Bezpiecze ństwa  
 
- Ja dzisiaj przekazałam plan pracy panie odbiją i przekaŜą członkom Komisji. Proszę członków 

Komisji o jakieś propozycje i sugestie, bo na ostatniej Komisji nikt nie zgłosił do mnie Ŝadnej 
propozycji. Dlaczego tak się stało? W ubiegłym roku najpierw odbyło się spotkanie 
Przewodniczących Komisji, na którym ustalony został plan pracy Rady Miejskiej, a dopiero 
potem dopasowywaliśmy do niego swoje plany pracy. W tym roku jest odwrotnie i stąd moŜe 
do zamieszanie. 
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Ireneusz Gwaro ński   - Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  
 
- Komisja opracowała plan pracy na rok przyszły. Zatwierdziła go na posiedzeniu. 

Przygotowaliśmy go na dzisiaj.  
 
 
 
 Władysław Oczkowicz  –  Przewodnicz ący Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z     
                                                                Unią Europejsk ą 
 
- Plan pracy przekazałem wszystkim członkom Komisji z krótkim komentarzem. Jest równieŜ 

przekazany do Biura Rady. W najbliŜszych dniach w wersji ostatecznej będzie przekazany. 
 
 
Bogusław Sta śko  - Przewodnicz ący Komisji ds. Społecznych i Zdrowia  
 
- Poza Panią GraŜyną Strączek nie mam ze strony członków Komisji Ŝadnych sugestii co 

powinno się jeszcze znaleźć w planie pracy. Stąd to opóźnienie.   
  
 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Proponowałbym, abyśmy spotkali się w gronie szefów Komisji i wspólnie opracowali taki plan 

pracy, z którego coś będzie wynikało. Chciałbym przypomnieć, Ŝe jeŜeli chcemy liczyć na 
jakiekolwiek pieniądze unijne musimy mieć uchwaloną strategię, plan inwestycyjny wieloletni. 
Strategia musi dotyczyć równieŜ zadań bieŜących, które gmina powinna rozwijać. Proponuję, 
aby budowie strategii podporządkować tegoroczny plan. Warunek jest jeden, Ŝeby radni chcieli 
pracować nad tym. PoniewaŜ strategia musi powstać w zespole poza Radą, radni mogą 
uczestniczyć w pracach tego zespołu. Proponowałbym, aby kaŜdy Klub i Koło miał swojego 
przedstawiciela w tych zespołach. Będą tam teŜ przedstawiciele środowiska społecznego, 
gospodarczego, administracji i aby te środowiska razem wypracowały strategię. Część 
dokumentów my mamy juŜ gotowych, niektóre są teŜ w trakcie opracowania, ale chodzi o to, 
aby to wszystko zgrać. JeŜeli ułoŜylibyśmy sobie taki harmonogram na ten rok, to na koniec 
roku mielibyśmy strategię. Chciałbym znać decyzję przede wszystkim Klubu SLD czy w chodzi 
w to, bo jeŜeli nie to sami przygotujemy strategię, którą Państwo albo przyjmiecie, albo 
odrzucicie. Natomiast jeŜeli chcecie uczestniczyć w tym procesie serdecznie zapraszam.  
JeŜeli  nie będziemy mieć tych podstawowych dokumentów to moŜemy sobie pomarzyć o 
jakichkolwiek pieniądzach. 

 
 
Danuta Walczak  –  Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Pan Burmistrz ubiegł mnie troszeczkę, bo właśnie w tej sprawie chciałam zająć stanowisko. 

Chciałam zaproponować wszystkim Państwu, poniewaŜ nie ma jeszcze planu sesji, Komisje 
jeszcze teŜ właściwie budują plany pracy, abyśmy się spotkali w gronie Przewodniczących 
Komisji i Przewodniczących Klubów Radnych, Prezydium i Panami Burmistrzami i wspólnie 
wypracowali sobie tematy sesji na najbliŜsze pół roku. W naszej tematyce sesji powinny być 
zawarte: realizowane inwestycje na nowy rok, priorytety w inwestycjach, plan 
zagospodarowania przestrzennego Miasta, plan gospodarowania zasobem mieszkaniowym, 
remonty i oczywiście wizja rozwoju Miasta. JuŜ taka wizja była przez Pana Burmistrza 
prezentowana i dobrze by było z tej ogólnej wizji wybrać te elementy, które w naszym zasobie 
budŜetowym na nowy rok będą mogły być realizowane i określić zadania, które powinny być 
realizowane do końca naszej kadencji jako priorytety. Tego typu tematyka dałaby nam 
moŜliwość bardzo rzetelnej pracy. Wydaje mi się, Ŝe tych moich propozycji wyniknie równieŜ 
plan działania Komisji Rewizyjnej. Komisja Rewizyjna pewne elementy juŜ uwzględniła, ale 
myślę, Ŝe tutaj powinien mieć głos równieŜ Burmistrz i przede wszystkim Rada, która zgodnie z 
ustawą proponuje i wyznacza  Komisji zadania. 

 
Zofia Baza ńska  - radna  
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- Kiedy będzie uchwalony budŜet, bo mówimy o inwestycjach, a nie mamy na to pieniędzy, a po 
drugie proponowałabym wprowadzenie punktu z przyjęciem Statutu. 

 
Andrzej Świątek - radny  
 
- Czy zachowujemy procedurę ubiegłoroczną i tworzymy najpierw tworzymy wizję działania 

Burmistrza i Rady i dopiero później planujemy pracę Komisji, czy teŜ odwrotnie. Kiedy 
odbędzie się spotkanie w sprawie opracowania tego ramowego planu pracy Rady? Wydaje mi 
się, Ŝe dopiero wtedy będzie moŜna opracować plan pracy Komisji równieŜ Finansowej, której 
jestem Przewodniczącym, gdyŜ ta Komisja oprócz opiniowania materiałów sesyjnych, czy 
budŜetu potrzebuje konkretnych zapisów, które pokrywają się z potrzebami Burmistrza i Rady. 

 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kiedy Pan ma Komisję Finansowo-BudŜetową? 
 
Andrzej Świątek  - radny  
 
- Wstępny termin to 13 stycznia. To ma być Komisja połączona z Gospodarczą. 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z    
                                                                Unią Europejsk ą 
 
- Do 20 stycznia powinniśmy bezwzględnie taką Komisję wspólną przeprowadzić. Zwróciłem się 

do Burmistrza o przedstawienie pewnych danych i im szybciej je dostaniemy, ty szybciej 
zwołamy Komisję. 

 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Wykonanie budŜetu za 11miesięcy jest w sekretariacie Pana Przewodniczącego. JeŜeli zaś 

chodzi o przewidziane wykonanie to wstrzymajmy się dwa dni, w poniedziałek będziemy znać 
wykonanie budŜetu za 12 miesięcy. 

 
Danuta Walczak  –  Wiceprzewodnicz ąca  Rady Miejskiej  
 
- Skoro Panowie Przewodniczący ustalają termin wspólnej Komisji dotyczącej budŜetu Miasta na 

13 stycznia to dobrze by było, gdyby to spotkanie Przewodniczących Komisji, 
Przewodniczących Klubów z Panem Burmistrzem zrobić przed tym terminem, bo wtedy 
moglibyśmy sobie zrobić ten program ramowy sesji i ustalić sobie pewne uwagi dotyczące 
planowanego budŜetu Miasta i wtedy po tych wnioskach moglibyśmy budŜet spokojnie 
przedyskutować na tych połączonych Komisjach i w najbliŜszym czasie zrobić sesję 
budŜetową, mając juŜ ramowy plan pracy Rady Miejskiej.   

 
GraŜyna Str ączek        -       Przewodnicz ąca Komisji O światy, Kultury, Sportu i Bezpiecze ństwa  
 
- Mam propozycję, aby w poniedziałek spotkali się wszyscy Przewodniczący z Prezydium Rady. 

Ja np. zaplanowałam, Ŝe oświatą będziemy się zajmować przez 3 miesiące, osobo 
przedszkola, gimnazja, szkoły podstawowe. Przypuśćmy, Ŝe ja zaplanuję na maj, a Rada na 
wrzesień, a byłoby niewygodnym zapraszanie gości kilka miesięcy przed sesja i mówienie 
dwukrotnie na ten sam temat. Dlatego dla Komisji wygodniej byłoby, gdyby najpierw był plan 
pracy Rady, a dopiero później my dopasowalibyśmy do niego swoje plany pracy.  

 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Widzę, Ŝe mamy wspólne zdanie. Proponuję spotkanie z Przewodniczącymi Komisji 

na poniedziałek 12 stycznia. 
 
 
 



 6 

Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji ds. Gospodarczych i Integracji z    
                                                                Unią Europejsk ą 
 
- BudŜet jest budŜetem, to jest zupełnie odrębna sprawa, natomiast sprawa spotkania z Panem 

Burmistrzem, Prezydium i szefami Komisji jest potrzebna, ale powinno to być po Komisji 
budŜetowej. Nie łączmy tych dwóch rzeczy. 

 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W takim razie 14 stycznia? Nie? W takim razie wracamy do 12 stycznia godz. 14.00 spotkanie 

w sprawie planu pracy Rady Miejskiej? Czy wszyscy Przewodniczący Komisji akceptują ten 
termin? Czy połączona Komisja Finansowa i Gospodarcza do 29 stycznia wypowie się na 
temat projektu budŜetu? W takim razie moŜemy zaplanować sesję na 29 stycznia? Czyli 
proszę sobie zapisać – sesja robocza 29 stycznia. 

 
GraŜyna Str ączek        -       Przewodnicz ąca Komisji O światy, Kultury, Sportu i Bezpiecze ństwa  
 
- A 26 stycznia o godz. 12.00 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Bezpieczeństwa. 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos w sprawach bieŜących? 
- JeŜeli ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś uwagi do Statutu i Regulaminu Rady to proszę o ich 

przekazanie, poprzez swoich Przewodniczących, na poniedziałek. 
 
 

pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
 
 
-  Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Czeladzi,  

dziękuję  za  udział. 
 
 
 

 
 P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

RADY  MIEJSKIEJ  W  CZELADZI 
 

mgr  Janusz  Gątkiewicz 
Protokołowały 
Agnieszka Pilarek 
ElŜbieta Augustyniak 

 

 


